
 

 

  

  

Schriftelijke vragen aan het college 

(vragen ingevolge artikel 46 van het reglement van orde voor de vergaderingen van de gemeenteraad van de 

gemeente Gennep) 

  
Reg nr. 402574 

Aan de voorzitter van de raad 

Steller vragen: Hans Frentz, SP Gennep 

Onderwerp: Glasvezel ontsluiting Weverflat 

Het college wordt verzocht de volgende vragen te beantwoorden: 

1.       Is het bij het college bekend dat momenteel  geen huisaansluitingen worden gerealiseerd 

in de Weverflat? 

2.       Wie is verantwoordelijk voor de realisatie van de aansluitingen binnen dit flatgebouw? 

3.       Is, ook indien de gemeente geen partij is in deze casus ,bereid voor haar burgers op te 

komen zodat ook de bewoners van de Weverflat aangesloten worden op het glasvezel 

netwerk? 

4.       Als het college al aan deze zaak heeft  gewerkt wat waren de resultaten? 

5.       Binnen welke termijn kunnen de bewoners van de Weverflat hun aansluiting 

verwachten? 

Bij de aanbieding van het glasvezelnetwerk  voor de gehele gemeente Gennep is toegezegd 

dat bij alle huishoudens een aansluiting zou worden gerealiseerd waarvan men al dan niet 

gebruik zou kunnen maken. 

Inwoners van de Weverflat hebben bij de SP gemeld dat de werkzaamheden  voor de 

aansluitingen zijn stopgezet omdat het voor de aannemer(s) onmogelijk zou zijn binnen het 

flatgebouw de aansluitingen te realiseren. 

  

  

SP Gennep Hans Frentz 

 

 


